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MUDr. Čeplíková: 

Mám jeden návrh, ktorý mi tiež dával jeden občan. V rámci pandémie covidu, sme stratili 

dosť veľa obyvateľov, veľa sme stratili svojich známych, svoju rodinu, či by si nezaslúžili 

takú pamätnú tabuľu, napr. na cintoríne, keď sa bude robiť urnový háj.  

 

PhDr. Čižmár: 

Určite to môžeme prejednať na nejakom spoločnom stretnutí, možno by to bolo vhodné 

priamo aj na komisii, aby ste takýto návrh dali. Určite aj vzhľadom na zverejňovanie 

informácií bude to podliehať nejakému procesu, s ktorým musí súhlasiť aj ten, alebo rodinní 

príslušníci toho, kto už tu medzi nami nie je a zhodou okolnosti nás opustil práve v tomto 

období, ale určite pokiaľ by záujem zo strany verejnosti bol, tak takáto spomienka alebo 

pripomienka je realizovateľná. 

 


